



## Styrelsemöte, Svenska Styrkelyftförbundet, SSF

**Datum: 2018-04-14**

**Plats: Idrottens Hus Örebro**

### Närvarande

Ordförande Johnny Wiklund (JW)  
Kassör Thomas Högberg (TH)  
Sekreterare Patrik Björk (PB)  
Ledamot Malin Dalshoff (MD)  
Ledamot Niklas Ek (NE)  
Kanslist Anett Henriksen Langva (AL)  
Sportchef Robert Ericsson (RE)

### Frånvaro

Ledamot Pernilla Röhr (PR) meddelat frånvaro  
Ledamot Stina Sundling (SS) Ej meddelat frånvaro eller orsak

### § 127 Mötets öppnande

Ordförande Johnny Wiklund förklarar mötet öppnat.

### § 128 Godkännande av dagordningen

Dagordningen upplästes och godkändes.

### § 129 Val av mötessekreterare

Patrik Björk utses till mötessekreterare.

### § 130 Val av protokolljusterare

MD utses till mötessekreterare. *protokolljusterare.*

### § 131 Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll finns utsänt och publicerat på hemsidan. Mötet godkände detta. PB hade annonserat frånvaro på detta möte.

### § 132 Mailbeslut

FS har via mail beslutat godkänna följande punkter.

- Verksamhetsplanen
- Lägerprojekt gällande förbundsverksamhet, förbundsutveckling



### § 133 Bordlagda frågor

- JW går vidare med förhandling om nytt tävlingssystem (Good Lift) med Oleksander (Sascha) och FS ger JW mandat att beställa programmet. Prisuppgift är idag EUR 400. Planerna är att på kommande VM i Halmstad skall SSF bjuda in Sascha och samtidigt då systemet använd, utbilda några personer från Sverige i programmet.
- FS beslutar att vi även skall köpa in ett nytt domarsystem. JW kontakter "Big Mike" Zielinski från USA som tillhandahåller ett sådant egenutvecklat system. JW får mandat att beställa ett system.

### § 134 Extra FS möte i Helsingborg

A: Lag-SM: Bifogar som bilaga de minnesanteckningar som gäller Lag-SM final och FS beslut i frågan.

B: "Sportchefens egen tid". FS beslutar att prova ett upplägg där vi delar 60 % till SSF och 40 % till RE gällande intäkter på de utbildningar som RE gör på egen tid. Detta för att kunna köra utbildningar i SSF:s regi och med vårt varumärke i fokus. För RE är detta ej arbete eller komptid utan sker på de tillfällen då inget ordinarie arbete sker.

C: Nytt möte planeras med Alexander Krüger på RF Juridik. Vi bör få en tolkning från RF gällande ny lydelse på hur licensierade lyftare får delta i externa tävlingar mm samt hur EU:s dom skall tolkas.

D: JW påtalar hur förtroendevalda oavsett position skall agera på sociala media och som representant för SSF. Inga oklarheter föreligger.

E: Karl Edvinsson har till SSF ansökt om dispens att få ha med lyftare på en Fitness festival under ordnade former. FS beslutar godkänna dispens. PB meddelar Karl.

F: Vi har ingen kontroll på det utbildningsmaterial som skulle presenteras FS? AL och RE försöker få tag i de personer som jobbat med detta för att se hur vi ligger till.

G: Då Lisa Jansson sagt upp sin tjänst som kanslist skall TH och RE gå ut med en platsannons och söka en ersättare. Lisa har beviljats tjänstledighet och semester för att kunna avsluta sin tjänst hos SSF tidigare än avtalet säger. FS kommer se över möjligheten att få hjälp av Anett Langva under en kommande period för att ge SSF tid att fundera ut en framtida organisation.

### § 135 Master EM Helsingborg

FS går igenom den utvärdering vi fått från EPC. Under vecka 20 planeras en träff mellan SSF och Grand Travel för att reda ut de problem och missförstånd som uppstod. Även återredovisningen av inbetalda medel är ej klar så vi bör skynda på.

### § 136 VM Halmstad

Huvudavtalet klart. Vi får dit chiropraktorer som kommer tjänstgöra på arenan. Transporter kommer ske mellan Arlanda till Ängelholm och därefter till Halmstad via buss. Förhandling om priser på medaljer ej klar. IPF betalar EUR 6000 för klovarteam. TH bevakar detta. Viva-TV sköter streamingen av tävlingen. Nya möte skall bokas med Eleiko under vår och sommar.



### § 136 SSF/SDF angående Idrottslyftet

1 693 000 kr är anslagna till Idrottslyftsmedel inför 2018. Av dessa är 300 000 kr "klubb-specifika" och kan därmed sökas enligt samma principer som tidigare. Av de övriga är ca 500 000 kr "öronmärkta" för Distrikts & Föreningsutveckling. Dessa kommer nu fördelas på 8 stycken distrikts läger som utbildning. Ca 900 000 kr är "förbundsmedel" som skall redovisas kvartalsvis till RF.

### § 138 Årsmötet

Kallelse och påminnelse har gått ut. Fullmakter skall med från de representanter som kommer företräda sitt SDF annars kan inte de rösta i uppkomna frågor som representant för sitt SDF.

### § 139 Ekonomisk rapport

Bokslutet är klart och finns att läsa i den rapport som framställt inför årsmötet. TH berättar om ett mycket bra verksamhetsår 2017 med goda finanser och god likviditet. 2017 är det hittills bästa året i SSF:s historia.

### § 140 Övriga frågor

- AL och RE skall gå igenom Måldokumentet 2019-2025 och vår vision för att se om denna överensstämmer med vår idrott. Denna skall sedan på remiss till årsmötet år 2019.
- FS tar ett beslut om att överföra utbildningskommitténs uppgifter på anställd personal då vi under några år haft svårigheter att få det arbete som pågått konkretiserat i något material. FS är inte nöjda med den återrapportering som skett och enligt utsago finns både nedlagt arbete och material som inte FS kunnat se eller fått presenterat från kommittén. Närvarande medlemmar i FS är enhälliga i detta beslut.
- FS beslutar även att vi måste se över hela det kommitté förfarande som idag finns inom SSF. Flera kommittéer presterar ingenting och då är det bättre arbeta fram andra sätt att få dessa uppgifter utförda. Blir ett kommande uppdrag i FS.
- RE skall sända en deltagarlista till Titan för sponsring och då för deltagare i kommande VM.
- Pernilla Röhr kommer besöka en tillverkare av skjortor i Borås för att försöka få fram en modell som är mer lämpad för damer. Rapport kommer.
- Karl Edvinsson har visat intresse för att bli framtida IT-domare. Detta handlägg av Executive Domarkommittén.
- Sommarveckan. Patrik Björk och Patrik Thur är ansvariga för domarbesättningen. SSF planerar att få till en tävling i Para Bänk och förberedelser pågår. I Sydsvenska Distriktet måste det ske ett konkret samarbete för att få tävlingen att fungera och detta kan ej läggas på HAK Greppet. Här får SSF gå in och hjälpa till påtala hur ett upplägg är gällande våra SM veckor och beslut att delta med vår sport.

**§ 138 Mötets avslut och nästa möte**

Nästa möte planerades på konstitueringsmötet som hölls på söndagen efter årsmötet. Det beslutades att FS träffas fredag 29 juni i Helsingborg (Grand) med start kl 16.00 och att därefter även lördag 30 juni avsätts för FS möte. Vi avser ej arbeta på söndagen 1 juli pga förberedelser inför pågående SM där vi bör vara Sydsvenska behjälpliga.

JW tackar mötets deltagare och avslutar mötet.

Johnny Wiklund, ordförande

Malin Dalshoff, justeringsman

Patrik Björk, mötessekreterare